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Építési Tagozat 

 

 

    E M L É K E Z T E T Ő 

  Építési Tagozat 2020. szeptember 7.-i elnökségi üléséről. 

 

Jelen vannak: Harkai Balázs, Wéber László, Kóris Kálmán, Szabó Éva, Jóo Emese, Molnár Dénes, 

Zsigmondi András, Andor Krisztián, Bálint Péter, Kiss Jenő, 

Nem Jelentek meg: Somogyi István, Magyar János, Koppány Attila, Kocsis Júlia, Plajer Tibor, Bócz 

Gábor, Babos Gyula, Helfrich Salamon, Tóth Péter, 

Az ülésen a jelenlévők az alábbiakat tárgyalták meg: 

1./ Kérésére Madaras Botond alelnök is megjelent, aki az MMK Küldöttgyűlésével kapcsolatosan 

tájékoztatta az elnökséget az MMK elnökség délelőtti üléséről. A tájékoztatás megtörtént. Az 

elnökség tagjai köszönettel vették a gyors tájékoztatást, melyre szükség is volt, mert a Tagozat a 

MMK küldött gyűlésére készült. 

2./ Jelen lévők köszöntötték Szabó Éva, Bálint Péter, Harkai Balázs kollegákat, akii az Építők Napja 

alkalmából az elmúlt napokban kitüntetéseket vettek át. 

3./ Az elnökség megállapodott, hogy az Építési Alkotó Díj érméje 2020 év után színesfémből és ezüst 

bevonattal készül 2021 év utánra 6 db-ot meg kell rendelni. 

4./ Az elnökség ezután a HONLAP megvalósításával kapcsolatosan az alábbi döntéseket hozta: 

 Kiválasztotta azt a 10 db fotót, amelyeket a montázsban fel lehet használni, 

 Az elnökség felkérte, Molnár Dénest és Bálint Pétert, hogy a honlap készítők munkájába 

kapcsolódjanak be, a szerződés kerüljön megkötésre, a két alkotóval lehetőleg egy szerződés legyen 

kötve, a továbbiakban célszerű lenne olyan ütemben végezni az előkészítést, hogy októberben 

készüljön el a honlap olyan állapotban, amely lehetővé teszi, a továbbiakban már lehessen cikkek 

elkészítésére kollegákat felkérni. A honlap megjelenéséhez szükséges szerződések előkészítésére 

felkérte az elnökség Bálint Pétert. A két alkotó díja az eddigi megbeszélések alapján Máriusz részére 

500.000.-Ft-t, Ildikó részére 100.000.-Ft. . 

5./ AZ Alapszabályra vonatkozó véleményeket az elnök levélben összefoglalta, és megküldte Szőllőssy 

Gábornak. Az elnök felkérte az elnökség tagjait, hogy akinek további véleménye küldje meg Kiss 

Jenőnek és az elnök azt továbbítja. 

6./ MMK Választmányi ülés emlékeztetőjét Kiss Jenő az elnökség tagjainak megküldte. Tájékoztatta 

az elnökséget, hogy adminisztrációs ok miatt Zsigmondi András a Felügyelő Bizottságba való jelölése 

meghiúsult, Szántó László MMK tagdíjra vonatkozó javaslatát nem támogatja, az elnökség a 

Választmányi ülés határozatát javasolja elfogadni. 

7./ A tagdíj emelés mértékénél az elnökség továbbra is a választmány határozatát támogatja. A 

továbbiakban Kiss Jenő felhívta a figyelmet a küldött gyűlés napirendjeire, amelyek a Kamara 

tevékenységében igen fontosak. 



8./ A tagozat elnöke tájékoztatta az elnökséget, hogy folyó évben Budapesten 1400-1600 jogosult 

továbbképzését kell még biztosítani. A jelenlegi helyzetben az elnökség csak on-line továbbképzés 

lebonyolításához adhatja a törzsanyagait. A nagy létszám miatt az alábbiak végrehajtása szükséges: 

 A jelenlegi meglévő két on-line anyaghoz - szigetelés és betonok – további anyagok 

felvételére van szükség, Sajnos a meghirdetet két anyagra a jelentkezés igen rossz, elfogadhatatlan. 

 A burkolatok című törzsanyag felvételét biztosítani kell és minden hallgató számára el kell 

készítetni az előadások rövid tartalmát. A szerződést meg kell kötni azonnal, az eddigi feltételekkel. A 

külön anyag készítését a Tagozat fizeti. 

 Az egyszerű bejelentésű lakóépületek továbbképzési anyagát is on-line módszere kell 

változtatni. Ennek alapján az előadók díjazását meg kell változtatni. Kiss Jenő tájékoztatta az 

elnökséget, hogy Kassai úr részére adott egy javaslatot, mely szerint az előadások időtartalmát 

lecsökkenti a 45 perces órákat 40 percre, a 30 perces előadást pedig 25 percre. Az előadások előadói 

díja 240.000.-Ft.-ról l90.000.-Ft-ra módosulna. Egy felvételt két alkalommal vetíthetjük le az előadók 

ezt a díjazást kapják. Abban az esetben, ha tovább kívánjuk így az oktatást, akkor két - két vetítés 

után a fenti díjat ki kell kifizetni az előadóknak. További előadói díjat nem kell fizetni, a Kamara 

rendelkezik az anyaggal. Ezt a javaslatot Kassai úr elfogadta. 

 A továbbiakban figyelemmel kell kísérni az oktatások a létszámát, ha szükséges további 

anyagokat kell készíteni. 

9./ Az elnökség elhatározta, hogy a vírus miatt ez évben nem tart tagozati küldött gyűlést. 

10./ Az elnökség elhatározta, hogy a FMV és ÉME jogosultak és nyilvántartottak számára korábban 

létrehozott szakosztály működtetésére intézkedést kell tenni. 

Az elnökség legközelebbi ülését 2020. október 12.-én tartja. 

 

Budapest, 2020. szeptember 9. 

Üdvözlettel: Kiss Jenő 


